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Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 

e-mail: as.vedeni@faf.cuni.cz 
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Zápis z 24. zasedání Akademického senátu 
č. j. UKFaF/32622/2023 

konaného dne 8. 2. 2023 od 14:50 hodin v posluchárně C 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel (od 14:55), doc. Boušová Iva, Čech Petr, doc. Červený 
Lukáš, Fecske Peter, Hanusová Anna, dr. Hošťálková Anna, Mgr. Horáček Ondřej, Horny 
Matyáš, dr. Jančálková Pavla, Janovcová Hana, dr. Kastner Petr, Mgr. Kerda Marek, Khatibi 
Seyedmohammad (14:55), doc. Krátký Martin, dr. Macháček Miloslav, doc. Siatka Tomáš, Bc. 
Straková Jana, prof. Šatínský Dalibor, dr. Vokřál Ivan, doc. Vraníková Barbora 
 
Vedení fakulty: doc. Kučera Radim, prof. Nachtigal Petr, prof. Nováková Lucie, doc. Roh 
Jaroslav, prof. Šimůnek Tomáš, prof. Štaud František, Ing. Vlčková Lenka, prof. Zimčík Petr 
 
Hosté: Dezham Amir, dr. Jirkovský Eduard, Mgr. Matějka Lukáš, Mgr. Voříšková Eliška 
 
Sekretářka Akademického senátu: Pavlína Hynková  
 
Omluveni: dr. Kudláčková Zděnka, doc. Malý Josef 
 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Různé 

 
 
1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu FaF UK doc. Krátký ve 14:50 h zahájil navazující 24. zasedání 

senátu. Na úvod přivítal vedení fakulty a hosty zasedání a rovněž jim představil nově zvolené 

předsednictvo AS FaF UK na funkční období 1. 2. 2023 – 31. 1. 2024 ve složení: 

předseda AS FaF UK – doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

místopředsedkyně AS FaF UK za ak. pracovníky – doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

místopředsedkyně AS FaF UK za studentskou komoru – Anna Hanusová 



 

Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátory pro zasedání byli určeni 

Mgr. Marek Kerda a Mgr. Ondřej Horáček, zápis provedla Pavlína Hynková. 

 
 
2. Schválení programu 

S navrženým programem 24. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu, doc. Krátký vyzval 
senátory ke vznesení připomínek či návrhů na jeho případnou změnu. 
 
Ze strany senátorů nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna pořadí 
bodů, a proto předseda AS FaF UK vyzval senátory k hlasování o jeho schválení. 
 
Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 24. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

Děkan doc. Roh na úvod pogratuloval ke zvolení členům předsednictva AS FaF UK a bývalému 

místopředsedovi Peteru Fecskemu poděkoval za jeho činnost ve funkci místopředsedy AS FaF 

UK. 

• Mephared 2 - přípravy projektu pokračují. 

• Po skončení zasedání bude probíhat schůzka fakultních senátorů AS UK, předsednictva 

AS FaF UK, zástupce fakulty v Ekonomické komisi AS UK a předsedy Ekonomické komise 

AS FaF UK ohledně navržených nových principů rozdělování finančních prostředků na UK, 

které mají platit od roku 2024. 

• Projekt výzvy Špičkový výzkum OP JAK – byl podán projektový návrh s názvem Nové 

technologie pro translační výzkum ve farmaceutických vědách (NETPHARM). 

• Doktorské studium – nový VŠ zákon přinese změnu ve financování. Byla určena pracovní 

skupina pro přenastavení financování a organizaci doktorského studia na UK – za FaF UK 

je členem komise prof. Štaud. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

Mephared 2  

• Stále přicházejí dotazy k dokumentaci, které se daří ve lhůtě vyřizovat i ve spolupráci 

s architektonickou kanceláří. 

o Termín 13. 3. 2023 pro uzavření VZ zatím platí. 

• Dne 31. 1. 2023 proběhlo představení interiérů architektonickou kanceláří Bogle 

Architects. 

o Na webu bude zveřejněna krátká zpráva s fotodokumentací. 

CIT  

• Proběhla schůze Komise výpočetní techniky 



o Na fakultních počítačích v posluchárnách, seminárních místnostech a učebnách 

budou zablokovány USB paměti (od 1. 4. 2023) kvůli vysokému riziku přenosu 

virů zvenčí přes flash disky.  

▪ Bude připraven návod pro externisty k zpřístupnění prezentace 

v posluchárnách a seminárních místnostech se zablokovanými USB 

porty (e-mail, FileSender, Úschovna, garant předmětu). 

o Plánováno zapojení laboratorních počítačů u přístrojů do fakultní sítě LabNet 

(řešeno s vedoucími pracovišť). 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Roh doplnil a již s předstihem senát FaF UK požádal o ev. červnové mimořádné zasedání 

k Mephared 2, které by vycházelo na 7. 6. 2023 (na AS LF HK 5. 6. 2023). Předmětem 

mimořádného zasedání by bylo schválení smlouvy o dílo tak, aby mohly být podklady předány 

co nejdříve ke schválení AS UK.  

Mgr. Voříšková se zeptala, zda omezení používání USB portů na fakultních počítačích vychází 

z nějaké univerzitní legislativy? 

Prof. Zimčík odpověděl, že se vychází z doporučení k omezení kybernetických bezpečnostních 

rizik, kdy tím největším rizikem je právě přenos přes USB disky. Problém se týká i jiných fakult 

a univerzity celkově, přičemž ve velkých korporátech se již běžně nepoužívají. 

Doc. Krátký se zeptal, jestli se ví, kolikrát byl za minulý rok pomocí flash disku zavirován 

počítač. 

Prof. Zimčík odpověděl, že o tom sice na FaF UK neví, ale stalo se to již např. v nemocnici 

v Benešově a škody se napravovaly dalšího půl roku a je to velice finančně nákladné, proto je 

tomu lepší předejít. 

Anna Hanusová se zeptala, zda dojde k zamezení používání flash disků také v knihovně. Hana 

Janovcová doplnila, že již proběhla informace z knihovny e-mailem ohledně zákazu používání. 

Prof. Zimčík odpověděl, že k tomu dojde také, bude se jednat o blokování plošné, kdy už USB 

porty nebudou aktivní. 

 

Nebyly vzneseny další doplňující dotazy. 

 

Prof. Šimůnek /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/: 

• Poděkování všem, kdo se podíleli na přípravě projektu OP JAK – Nové technologie 

pro translační výzkum ve farmaceutických vědách (NETPHARM). 

o 77 projektů podáno po celé republice – cca 23% pravděpodobnost úspěšnosti. 

• Aktivuje se příprava žádostí dvou projektů v rámci ITI Hradecko-pardubické aglomerace. 

o OncoPharm+ (koordinuje FaF UK – prof. Wsól) 

o Bipole (koordinuje FN HK) 

• Další projekty běží nebo se dokončují (10 projektů). 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

 

 



Doc. Kučera: Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Přiznání jednorázových stipendií v případech zvláštního zřetele hodných navržených 

předsedou AS FaF UK aktivním členům Studentské komory AS FaF UK: Anna Hanusová, 

Hana Janovcová, Peter Fecske. 

• Přiznání jednorázových stipendií za vynikající sportovní výsledky dosažené v roce 2022 

studentům: Šimon Koblížek (akvatlon), Adam Igaz (judo), Tadeáš Čeřovský (atletika), 

Marie Wagnerová (turistický supersprint). 

• Vydána tři nová opatření děkana: 

o OD 2/2023 – Pravidla, která je student povinen dodržovat v průběhu konání 

studijní povinnosti. 

o OD 3/2023 - Pokyny k evidenci studijních výsledků ve Studijním informačním 

systému UK. 

▪ nově uvedení lhůty 8 dní na dodatečnou omluvu neúčasti na zkoušce nebo 

zápočtu. 

o OD 4/2023 – Postup při organizaci státní rigorózní zkoušky. 

▪ sjednocení jednotlivých ustanovení týkajících se rigorózního řízení; stále 

platí pravidla pro uznání diplomové práce jako rigorózní (obhájení za 1, 

experimentální práce, podání žádosti do 5 let). 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Krátký se zeptal k OD Pokyny k evidenci studijních výsledků v SIS, zda byla i v minulém 

OD uvedena povinnost zadávání symbolu „K“ při neúspěšném vykonání zápočtu.  

Doc. Kučera odpověděl, že tato povinnost byla uvedena i v minulém opatření. Vychází to 

z toho, že student musí mít informaci, zdali uspěl, či neuspěl. 

 

Nebyly vzneseny další doplňující dotazy. 

 

Prof. Nachtigal: Studijní záležitosti /Anglická výuka, laboratorní diagnostika ve zdravotnictví/ 

• Zahraniční studium v AJ – senátor AS UK Amir Dezham zaslal podnět ke kontrole, zda 

probíhá totožná výuka v ČJ a AJ, což je základem akreditace. Přestože by rozdíly ve výuce 

být neměly (s výjimkou např. přednášek týkajících se legislativy ČR), byli vedoucí kateder 

požádáni o kontrolu sylabů, pravidel a podmínek ke zkoušce a zápočtu. 

• Apel na vyučující, aby v případě podvádění studentů při zkoušce/zápočtu hned přestupek 

řešili přes disciplinární komisi.  

o Vzešly stížnosti od studentů, že někteří vyučující jsou k přestupkům 

benevolentní.  

o Dle OD 2/2023 (Pravidla, která je student povinen dodržovat v průběhu konání 

studijní povinnosti) by měli být studenti před zkouškou seznámeni s pravidly, 

která mají dodržovat, jakožto i s následky jejich porušení. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Prof. Štaud /Vědecká činnost/: 

• Doktorské studium 



o Informace o úspěšnosti na UK v minulém AR – dlouhodobá vysoká úspěšnost 

FaF UK v úspěšném dokončování doktorských studijních programů ve standardní 

době, či + 1 rok (spolu s MFF UK), také úspěšnost v realizaci výjezdů nad 30 dní 

• Změny v programu Primus 

o Zaměření hlavně na zahraniční kolegy po dlouhodobé víceleté stáži v zahraničí 

o Vyhlášeno 8. kolo soutěže Primus UK 

• Proběhla 13. postgraduální a postdoktorandská vědecká konference  

o Poděkování organizátorům v čele s doc. Chocholoušem, všem předsedajícím 

sekcí a aktivním účastníkům konference za velmi kvalitní prezentace. 

o Aktivním účastníkům z řad doktorandů FaF bude vyplaceno stipendium. 

o Třem studentům, jejichž prezentace byly vyhodnoceny jako nejlepší v sekci 

Farmaceutické analýzy, byla předána „Cena Františka Švece za analytickou 

chemii“ a budou jim vyplacena stipendia v odpovídající výši.  

▪ 1. místo za nejlepší prezentaci obdržel Mgr. Horáček. 

• Projekt SVV 

o Po třech letech odeslány závěrečné zprávy 

o Byla podána žádost o prodloužení na další rok 

• Probíhá aktualizace seznamu pracovníků Cooperatia kvůli zpracování publikačních 

výsledků a rozdělení financí (osobní, skupinové, katedrální). 

• Všechny návrhy žádostí o reakreditace stávajících habilitačních oborů (analytická chemie, 

biochemie, farmaceutická chemie, farmakologie a toxikologie, klinická a sociální 

farmacie) byly VR UK schváleny a postoupeny Národnímu akreditačnímu úřadu. 

• Schváleny žádosti na stipendia zvláštního zřetele hodných pro 4 studenty doktorského 

studia  

o Mgr. Tranová, Mgr. Voříšková, Mgr. Kerda (za činnost v AS FaF UK), dr. Vávrová 

• Dvě nominace na cenu Jaroslava Jirsy za nejlepší učebnici nebo skriptum v roce 2022  

o Jahodář, Luděk: Farmaceuticky významné semenné rostliny 

o Doležal, Martin a kol.: Farmaceutická chemie léčiv působících 

na kardiovaskulární, trávicí a vylučovací systém 

• Proběhne schůzka ke spojování studijních doktorských programů s LF HK – farmakologie 

a toxikologie, biochemie, mikrobiologie a biofyzika (finální názvy tématem diskuze). 

• Nová pravidla ohledně hodnocení vědecké činnosti na fakultě, s cílem zamezit 

narůstajícímu množství publikací v časopisech se sníženou úrovní recenzního řízení 

(vydavatelství MDPI, Hindawi, Frontiers aj.).  

o Cílem je motivovat autory k zasílání publikací do širšího spektra vydavatelství 

a časopisů. 

o Vysoký nárůst publikací za poslední roky u MDPI na 30 %, u Frontiers výrazný 

nárůst za poslední dva roky. 

o Pokud bude mít autor za posledních pět let u problematických vydavatelství více 

než 20 % svých publikací, nebudou další publikace započítávány do výročních ani 

průběžných odměn, ani do příspěvku autora do provozního rozpočtu příslušné 

výzkumné skupiny a katedry. 

o Omezení se nebude vztahovat na publikace odeslané do časopisu do 28. 2. 2023. 

 



Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Vraníková se zeptala k publikacím v MDPI apod., co se bude dít s penězi, které za ně 

fakulta získává, když se nebudou rozdělovat mezi akademické pracovníky. 

Prof. Štaud vysvětlil, že finance za vědu fakulta získává podle metodiky 17+. Peníze dle této 

metodiky nejsou přidělovány za jednotlivé publikace, ale na základě hodnocení vědecké 

činnosti fakulty jako celku.  

 

Nebyly vzneseny další doplňující dotazy. 

 

Prof. Nováková /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/: 

• Finální fáze oslovování SŠ studentů – prosba o sdílení videa na sociálních sítích. 

• Proběhl veletrh VŠ Gaudeamus v Praze.  

o Expozice Univerzity Karlovy se umístila na druhém místě v soutěži všech 

vystavovatelů. 

• Dne 24. ledna 2023 proběhla exkurze pro studenty 

o Ukázalo se, že studenti stále nejsou rozhodnuti a že propagace je stále důležitá. 

• Proběhl brainstorming po Dni otevřených dveří v prezenční formě s rekapitulací, co se 

vydařilo a co méně. Minulé připomínky se podařilo implementovat a vzešly nové 

nápady, jak další Dny otevřených dveří ještě vylepšit. 

o Další termíny:  15. 11. 2023 a 6. 1. 2024 (prezenčně) 

18. 10. 2023, 6. 12. 2023 a 7. 2. 2024 (on-line) 

• V březnu se chystá další informační schůzka se studenty k zapojení do propagačních 

aktivit na plánované akce v letním semestru. 

• Realizace mobility Erasmus u studentů, kteří si podali přihlášky – přesuny mobilit mezi 

jednotlivými AR bohužel způsobují nesoulady v plánování financí 

• Vyhlášení VŘ na zaměstnaneckou mobilitu programu Erasmus+ (duben, květen, červen 

2023) 

o Výzva určená všem zaměstnancům, tj. jak akademickým pracovníkům, tak i THP 

zaměstnancům, byla rozeslána emailem. 

• Vyhlášeno jarní kolo Fondu mobility pro rok 2023. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

• Aktualizace opatření děkana – Zásady pro vstup do prostorů FaF UK (č. 5/2023) 

o Změna formy z příkazu na opatření děkana 

o Studenti si nebudou moci prostřednictvím studentských karet otevírat 

seminární místnosti na ZLR. 

o Došlo k prodloužení doby otevření hlavního vchodu pro veřejnost do 20 h 

(původně do 19 h). 

o Nastavena nová zásada, tj. o vstupu zaměstnance mimo pracovní dobu musí 

vědět vedoucí pracoviště, dále musí být dodrženy zásady bezpečnosti práce, s 

čímž souvisí, že by pracovník neměl být v této době na pracovišti sám. 



• Prodej reklamních předmětů bude kromě vědecké knihovny, kde je aktuálně 2× v týdnu 

otevřena prodejna, umožněn také na recepci. Zde budou reklamní předměty k dispozici 

po celý týden v dopoledních hodinách dle pracovní doby paní recepční Ivany Dvořákové. 

o Nejpozději do konce února by měl být spuštěn prodej. 

• K zefektivnění práce na PaM byl zaveden zkušební provoz elektronického schvalování 

agendy. 

o Zatím je provoz v režimu zkoušení na třech katedrách s víceméně pozitivními 

ohlasy. Po zkušebním provozu je plánováno spuštění na celé fakultě. 

o Dále budou nastaveny v kanceláři PaM tzv. konzultační hodiny, které by měly 

sloužit k osobnímu kontaktu s personalistkami. 

▪ Pondělí–čtvrtek 9–11 a 13–14 h, pátek 9–11 h 

▪ V urgentních případech je možné si domluvit schůzku i mimo konzultační 

hodiny. 

• Nastavena nová periodicita pracovnělékařských prohlídek (nová vyhláška o specifických 

zdravotních službách) 

o 3 kategorie rizikovosti prací 

▪ 1. kategorie (administrativní pracovníci) – nebudou zaměstnavatelem 

vysíláni na pravidelné prohlídky 

▪ 2. kategorie – zaměstnavatel určí skupiny zaměstnanců, u kterých bude 

periodicita prohlídek zachována s ohledem na profesní riziko (kategorie 

prací, kdy zaměstnanec může přijít do styku s chemickými látkami a 

směsi, které mohou mít vliv na zdraví). Ostatní zaměstnanci vykonávající 

práce zařazené do 2. kategorie si mohou rovněž požádat o zdravotní 

prohlídku, zaměstnavatel ji však povinně nevyžaduje. 

▪ 3. kategorie (nejrizikovější 2R) – zůstává povinnost pravidelné periodické 

prohlídky 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Dr. Jirkovský se zeptal, zda se povinnost pracovat minimálně ve dvou lidech po pracovní době 

týká i práce na počítači, nebo jen práce v laboratoři. 

Ing. Vlčková odpověděla, že to v zásadách specifikováno není, logicky by se to mělo týkat 

laboratoří, ale doporučuje se dodržovat tuto povinnost z důvodu bezpečnosti práce i při práci 

v kanceláři u počítače. 

 

Dr. Vokřál se zeptal, zda když vstoupí zaměstnanec na kartu do budovy mimo pracovní dobu, 

zaznamená se údaj o osobě z karty a vrátný má informaci k dispozici. 

Ing. Vlčková odpověděla, že el. záznam z karty při vstupu je evidován, ale vrátný o tomto 

přehled nemá. Nově je umožněno vstupovat i jinými vchody, pokud tam má zaměstnanec 

povolený přístup. 

 

Doc. Roh poděkoval doc. Vraníkové za skvělou organizaci konference na ZLR se zastoupením 

špičkových odborníků z oboru farmaceutické technologie, které se podařilo na akci pozvat. 

 

Nebyly vzneseny další doplňující dotazy či informace. 



 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

 

 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

Doc. Krátký pogratuloval Mgr. Voříškové k obhájení postu místopředsedkyně AS UK na další 

funkční období. 

Dr. Jirkovský / Mgr. Voříšková:  

• Informace z Komise pro vědu/ Studijní komise. 

o Proběhl kulatý stůl k habilitačním a jmenovacím řízením a kulatý stůl k Ph.D. 

studiu. 

• 21. 2. 2023 bude kulatý stůl Ekonomické komise k Principům 2024. 

• Řešila se analýza trendu mezd na UK – vyšel novinový článek ohledně nízkých platů 

na filozofických fakultách. 

o Informace k analýze platů je možno poskytnout. 

• Zvoleno nové předsednictvo AS UK.  

• Ustanoveny mandatorní komise – ekonomická, legislativní, studijní, sociální. 

• Ustanoveny komise – petiční, IT, pro vědu, pro třetí roli (dříve ediční). 

• Řešila se nefunkčnost SIS při zapisování studentů na Právnické fakultě UK – v řešení ÚVT. 

• UK bude přidávat všem studentům 10 Kč na jedno vybrané jídlo – přesnější informace 

zatím nejsou (nebude hrazeno z prostředků MŠMT, ale UK), příslib defaultního 

navýšení. 

• Schválena novela Studijního a zkušebního řádu UK.  

o Možnost konat státní závěrečné zkoušky i písemnou formou. 

o Možnost opakovaně přerušit studium pro studenty, kteří se dostali minimálně 

do 2. ročníku. 

• Schválen nový Jednací řád AS UK, který nově umožňuje mj. hybridní zasedání. 

• Bude nově ustanovena etická komise UK. 

• Do Studentské komory rady VŠ byl jmenován nový zástupce z FSV. 

• Byl řešen výsledek hospodaření AS UK za rok 2022 – z přiděleného rozpočtu 2,5 mil. Kč 

bylo utraceno 1,5 mil. Kč a 750 tis. Kč bylo převedeno do fondu Mikuláš. 

• Termíny dalších zasedání AS UK:  17. 3. 2023 

28. 4. 2023 

26. 5. 2023 

23. 6. 2023 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 

 

 



5. Různé 

Byly navrženy termíny následujících řádných zasedání AS FaF UK s výhradou možných změn. 

15. 3. 2022 – středa, 14:00 hodin 

12. 4. 2022 – středa, 14:00 hodin 

24. 5. 2022 – středa, 14:00 hodin 

28. 6. 2022 – středa, 14:00 hodin 

 

Doc. Krátký vyzval k hlasování o termínech zasedání. 

 

Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 15. 3., 12. 4., 24. 5. a 28. 6. 

2023 od 14:00 s výhradou možných změn. 

 

Předseda senátu otevřel diskuzi k dalším sdělením. 

 

Místopředsedkyně Anna Hanusová informovala o nabídce firmy LOKNI (dříve Filtermac) 

na umístění dalšího výdejníku na filtrovanou vodu, který je již od této firmy v provozu 

na Kampusu UK a funguje na výdej pomocí QR kódu. Dle sdělení je montáž a další zajištěno 

firmou, hradí se pouze náklady za elektřinu a na vodu, jinak je systém zdarma přes aplikaci. 

Na FaF již výdejník máme, ale nabízejí se dvě možnosti, kde by se dal případně výdejník využít, 

a to na Zámostí, kde probíhá vedle výuky cizích jazyků i tělesná výchova. Další možnosti 

ke zvážení je umístění výdejníku na kolejích Na Kotli, kde ale ze strany správy není velký zájem.  

Ing. Vlčková k tomu sdělila, že jsme od této firmy dostali nabídku ještě před vybráním stávající 

firmy Watercool, od které máme výdejník. Je potřeba nabídku prostudovat, zda tam nejsou 

ještě nějaké další skryté poplatky a mohli bychom jednat o dalším umístění. V případě kolejí 

Na Kotli je potřeba se obrátit přímo na vedení Kolejí a menz UK, pokud není dostatečná 

komunikace přes správce. Požádala také o přeposlání nabídky. 

 

Nebyly předneseny žádné další informace ani doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký poděkoval všem přítomným za účast, připomněl termín 

dalšího zasedání, které se bude konat dne 15. 3. 2023, a ukončil zasedání senátu v 16:03 h. 

 

 

Zapsala: Pavlína Hynková  

 

Ověřili: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

 doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 

V Hradci Králové dne 1. 3. 2023. 

 

  



 

Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 24. zasedání konaném dne 8. února 2023 

 

Usnesení 24-1: AS FaF UK schválil program 24. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 24-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 24-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 24-4: AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 15. 3., 12. 4., 

24. 5. a 28. 6. 2023 od 14:00 s výhradou možných změn. 

Usnesení 24-5: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé.  

 

 

Zapsal:  doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

Ověřila:  doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 


